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Zápis ze zasedání Studentského parlamentu
16. 9. 2021, konáno v zasedací místnosti R504 Masarykovy koleje

zápis provedl: Tomáš Pícha

začátek zasedání: 19:08

Dvořáková I.: Vítá všechny přítomné a děkuje klubu Masařka za poskytnutí prostor pro konání
zasedání. Vyzývá delegáty k představení.

Probíhá představení přítomných delegátů a dalších hostů.

1. Schválení programu zasedání

Přítomné osoby s hlasovacím právem:

● Ivana Dvořáková – prezidentka
● Martin Pilný – Silicon Hill
● Lukáš Novotný – Pod-O-Lee
● Daniel Králík – Sincoolka
● omluven – Hlávkova kolej
● Oleksandr Surnin – Orlík
● Michal Verbovský – BION
● Michal Hošna – AVC ČVUT
● omluven – eFDrive
● Marek Klement – Engineers Prague
● Petr Šťastný – FIT++
● Dominik Bureš – ISC
● Jan Bittman – Klub Čajovna
● omluven – +/-FEL
● Ondřej Váňa – AS ČVUT

Přítomné osoby bez hlasovacího práva:

● Matěj Hrbáček – Masařka

(Masařka jmenovala zástupce po stanovené 48 hodinové lhůtě.)

OSOB S HLASOVACÍM PRÁVEM: 12
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Dvořáková I.: Navrhuje upravení zaslaného programu z důvodu změny programu a zaslání
dodatečných podkladů k programu ve lhůtě 48 hodin před konáním zasedání Parlamentu SU
ČVUT. Navrhuje úpravu jednotlivých bodů na nové znění.

Nový program:
1. Schválení programu zasedání (vede: I. Dvořáková, typ: hlasování, čas: 5 min.)
2. Info z klubů (vede: I. Dvořáková, typ: informace, čas: 15 min.)
3. Info z AS ČVUT (vede: zástupce AS ČVUT, typ: informace, čas: 5 min.)
4. Info z Centrály (vede: I. Dvořáková, typ: informace, čas: 10 min.)
5. Schválení Výroční zprávy CEN SU ČVUT 2021 (vede: M. Andrýsek, typ: hlasování, čas: 20 min.)
6. Schválení zápisů (vede: M. Andrýsek, typ: hlasování, čas:10 min.)
7. Schválení ekonomické činnosti na Vítejte na ČVUT 2021. (vede: I. Dvořáková, typ: hlasování, čas:
20 min.)
8. Schválení ekonomické činnosti akce Strahov OpenAir 2021 (vede: I. Dvořáková, typ: hlasování,
čas: 20 min.)
9. Žádost o poskytnutí prostředků z fondu projektů SU ČVUT - Dejvická šifrovačka (vede: P.
Šťastný, typ: hlasování doba: 15 minut. )
10. Výjezdní zasedání SU ČVUT - ZS 2021 (vede: I. Dvořáková, typ: informace, čas: 10 min.)

N-1. Různé (vede: I. Dvořáková, typ: informace, čas: dle potřeby)
N. TPPPPPPPP (vede: I. Dvořáková, typ: nespecifikováno, čas: dle potřeby)

Andrýsek M.: Zasílá nový program do konference Parlamentu.

Kothera M.: Navrhuje rozšíření usnesení o frázi “včetně podkladů zaslaných po předkládací lhůtě”
a schválení i zaslaných podkladů.

Dvořáková I.: Souhlasí, doplňuje usnesení a nechává hlasovat.

Usnesení 2021-09-01:
„Studentský Parlament Studentské unie ČVUT schvaluje program zasedání zaslaný do konference
Parlamentu dne 16. 9. 2021 v 19:17 včetně podkladů zaslaných po předkládací lhůtě.”

OHP: 12; 12:0:0 – Usnesení bylo přijato
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2. Info z klubů

Silicon Hill: Klub SIlicon Hill měřil pokrytí wifi na uzavřených blocích2 a 3, aby mohli lépe

rozmisťovat Wi-Fi AP. Udělali teambuilding. Připravili se na akce jako Poznej strahov, This is

Strahov a Alumni. Měli víkendovku (Net)Admins. Připravili se na inventury, které plánují na

listopad. Vypsali akademie a připravovali se na nábor nových členů v září.

Pod-O-Lee: Na Podolí se dělala rekonstrukce elektroinstalací na bloku E a je nyní uzavřen.

Omezuje to počet členů na Podolí. Mělo to být již hotové. Vyplavila se hudebna a předělává se

znovu. Otevírají místnost Pod-O-Games. V srpnu měli teambuilding na vodě a následně školu

vaření jako odměnu za všechnu práci udělanou při covidu. Připravují se na Akci prvák na Podolí a

řešili nástupy a snad se jim podaří sehnat minimálně 8-9 aktivních členů.

Masařka: V klubu Masařka měli v červnu volby a mají nové představenstvo. Snaží se řešit některé

problémy klubu jako například Wifi a její dostupnost, která by měla být jen pro členy. Chtějí vylepšit

systém půjčování místností.

Sincoolka: V klubu SIncoolka proběhlo více změn. Proběhly volby. Zvoleno nové představenstvo.

Schválili nový rozpočet. Koupili bazén a hojně jej využívají. Chystají inventury na konec září až do

října.

Orlík: V klubu Orlík se podařilo nainstalovat novou klimatizaci. Chtějí rozšířit Wi-Fi a přidat AP na

patrech. Chtějí udělat akci Seznamovák v prvním týdnu října, dle covidové situace.

BION: Klub BION realizoval drobné teambuildingy. V měsíci září proběhl seznamovák. Mají z něj

dobrý pocit díky náboru nových členů. Sešli se s děkanem FBMI a probírali covidové věci. Rád by to

ještě probral v bodě Různé. Dnes přišla rezignace člena představenstva.

AVC ČVUT: AVC ČVUT streamovalo koncert pro Moravu z Václavského náměstí. Od září řeší zápas

Engineers. Hello FIT!, Orientation week. A chtějí udělat Tour de Gauč - jedou do IKEI koupit gauč.

Engineers: Klubu Engineers začala sezona. Mají za sebou již přípravný turnaj. Jedou si zahrát o

třetí místo do Budějc. Uzavřeli tým a měli oficiální vítání a zaškolení nováčků. Zve ostatní na

zápasy. Konají se již příští měsíc. První zápas 3. 10. 2021 od 12 hodin na Hvězdě.

FIT++: V klubu FIT++ se připravovali na semestr a dělali teambuildingy (voda). Měli Hello FIT!, kde

uvítali prváky a prováděli je po kampusu. Chtějí prváky vítat na škole. Chystají se na Dejvickou

Šifrovačku.

Jsme Studentská unie ČVUT. Strana 3



Studentská unie ČVUT

Jugoslávských partyzánů 1580/3
160 00 Praha 6

https://su.cvut.cz
su@su.cvut.cz

ISC: V klubu ISC měli teambuildingy (tři). Oslavili silvestr. Jeli na vodu. Sedm dní jezdili vláčky po

Čechách (akce ISC Train). Nabírali nové Buddy na Buddy session. Přivítali 405 nových studentů.

Proběhl Orientation week. Prezentovali veřejnosti výhody Erasmu.

Klub Čajovna: Od června se klub Čajovna snaží dvakrát týdně mít otevřeno. Měli málo členů na

provoz. Měli jeden teambuilding na vodě. Proběhla akce Dýmky na kopci. Chválí průběh

a komentuje nečekanou kolizi s cyklistickou akcí blokující dopravu na Strahov. Podařilo se jim

vyjednat pouštění lidí a aut na Dýmky na kopci.

Křesťanský klub: V Křesťanském klubu měli cyklovýlet na konci května. Přes prázdniny se tolik

nescházeli. Chtějí rozjet akce na začátku roku.

BEST: Klub BEST měl produktivní léto. Pořádali 10 denní kurz pro studenty ČVUT na Erasmu. Pak

měli další akci pro studenty BESTU z jiných zemí. Proběhly volby. Zaměřují se na nábor nových

členů. Čeká je akce Poznej studentská kluby.

3. Info z AS ČVUT

Váňa O.: AS ČVUT měl mimořádné zasedání, kde probíhalo hodně schvalování (například rozpočet

a změna volebního řádu).

Čeká je výjezdní zasedání AS ČVUT.

Koncem října bude volba rektora a budou se otevírat obálky.

Některé fakulty budou volit nové děkany.

4. Info z Centrály

Dvořáková I.: Řeší se Ahoj techniko!.

Zmiňuje, že pro Vyúčtování provozních nákladů potřebuje mít k dispozici všechna kontrolní hlášení.
Sincoolka odevzdala poslední kontrolní hlášení na začátku tohoto týdne. Upozorňuje na termíny
odevzdávání kontrolních hlášení. Na konci příštího týdne zašle předsedům prosbu o vyúčtování
provozních nákladů.

Prosí o vykonání fyzických inventur v klubech. Již dlouho neproběhly. Oficiální výzvu pošle mailem.
(Paní účetní dělá inventarizaci každý rok).
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Zmiňuje, že řešili problém s kufrárnami. Na Podolí se stal problém s uloženými věcmi. Byl obdržen
dopis o náhradu škody, kvůli poškozeným věcem. Proběhlo jednání se zástupci SUZ (JUDr. Žáková).
Zvažuje se více možností řešení. Jednání stále probíhá.

Proběhl seznamovák zaČVUTění. Nebyl zaznamenán případ nákazy COVID-19. Dostala se k nám
i první stížnost na sdílený obsah na sociálních sítích.

Přes léto CEN dále pořizovala nový merch a plánovala projekty.

Novotný L.:
Za RSS řešili 4Kč (čtyřkorunový) fond. Jediný SH odpověděl, že má zájem čerpat. Smlouva je
nastavena tak, že SÚZ nemusí umožnit čerpání z fondu. Po zjištění (v polovině října), jaká bude
situace na následný semestr bude SÚZem zváženo, zda bude čerpání povoleno (projednáno s
panem Vodičkou).

Dále budou připravovat povinnosti klubů v rámci SU ČVUT. (Například termíny odevzdávání
povinných věcí). Provede se výtah z interních předpisů a stanov a bude se kontrolovat dodržování
předpisů.

Kothera M.: Prosí o smlouvu se SÚZem na 4 Kč fond. Aby mohl zjistit její přesné znění v bodě,
který stanovuje možnost čerpání. Doporučuje klubům, aby nečerpaly své vlastní rozpočty, ale
trvaly na možnosti čerpat z 4Kč fondu za účelem vybavení kolejí. Zmiňuje, že 4Kč fond je určen
právě k hrazení kolejního vybavení pořizovaného kluby.

Novotný L.: Vysvětluje novým delegátům, co je 4Kč fond. Dále zmiňuje přesnou pasáž ze smlouvy,
která stanovuje, že není možné vymáhat čerpání z 4Kč fondu. (“... na jakékoliv plnění ze 4Kč fondu
není právní nárok…”).

Kothera M.: Doplňuje, že na wiki je seznam věcí, které by kluby měly doplňovat a navrhuje jeho
využití, pro plánovaný seznam povinností.

Králík D.: Ptá se, kdy se žádá o čerpání z 4Kč fondu.

Novotný L.: Uvádí, že čerpání je ideální od nového roku do poloviny srpna a je třeba se domluvit s
hospodářkou.

Dále diskutují o možnostech čerpání z fondu a zpětného hrazení již nakoupených věcí, které není možné.
Vzhledem k aktuální situaci by se mohla udělat výjimka a čerpat v průběhu inventur po schválení čerpání
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SÚZem.

Verbovský M.: Ptá se, zda i na ně se vztahuje 4 Kč fond.

Pícha T.: Proběhne Akce prvák. Doufá, že v pojmenování akcí nebude zmatek (reference na stejné
názvy klubových akcí). Na fakultách budou stánky, kde budou členi daných klubů poskytovat rady
prvákům a druhákům o škole, studentském životě a klubech SU ČVUT. Děkuje klubům za shánění
koordinátorů, či osobní účast. Akce proběhne první 3 dny semestru.

Probíhají přípravy na Ahoj Techniko!
Dále probíhají přípravy na Souboj fakult, Vánoční ples a Meziklubové hry.
Před rokem či dvěma vznikl nápad na koncept mezi klubových her. Po zpřesnění konceptu v říjnu
bude kontaktovat předsedy.
Řeší Školení aktivních. Témata se orientují dle hlasů v anketách na facebookových skupinách. S
Kariérním centrem seminář na leadership a motivaci a Akademickým centrem studentských aktivit
(ACSA) workshop na prezentační dovednosti.

Dvořáková I.: Obnovila se na tento semestr aktivita v rámci Indexu studenta.

Váňa O.: Připomíná, jak funguje Index studenta.

Dvořáková I.: Připomíná historii projektu Index studenta. Zmiňuje plánovanou novinku o provázání
přidaných akcí do Indexu a kalendáře na webu SU ČVUT.

Andrýsek M.: Zmiňuje brzký konec mandátu členů Kontrolní komise a vyzývá k motivaci lidí k
podání kandidátek do Parlamentu v případě zájmu.

Kothera M.: Zmiňuje náplň činnosti Kontrolní komise.
Například:
Komunikace s lidmi a připomínání předpisů a jejich dodržování.
Doporučování lidem včasné plnění povinností.
Připomínání zveřejňování zápisů, usnesení, výsledků voleb a předpisů klubů.
Aktualizace webových stránek.

Kontrolní komise také slouží jako poradní orgán a dává rady při důležitých rozhodnutí nebo
předává zkušenosti.

Novotný L.: Vrací se k dotazu Verbovského M. a jmenuje koleje, které jsou v rámci 4Kč fondu a jak
velký je rozpočet. Kladenské koleje tam nejsou uvedeny.
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Kothera M.: Doplňuje, že Kontrolní komise kromě jiného může řešit interní spory a vyhnout se tak
soudnímu řízení.

5. Schválení Výroční zprávy SU ČVUT

Andrýsek M.: Prochází Výroční zprávu a její obsah.

Nebyly vzneseny žádné další dotazy. Pouze bylo komentováno dřívější schvalování Výroční zprávy než je

obvyklé.

Andrýsek M.: Odesílá finální podobu Výroční zprávy do konference Parlamentu.

Dvořáková I.: Nechává hlasovat.

Usnesení 2021-09-02:

„Studentský Parlament Studentské unie ČVUT schvaluje Výroční zprávu SU ČVUT
zaslanou do konference Parlamentu dne 16. 9. 2021 ve 20:17.“

OHP: 12; 12:0:0 – Usnesení bylo přijato.

6. Schválení zápisů

Andrýsek M.: Dotazuje se zda nikomu nevadí schvalovat oba dva najednou.

Prochází zápis z května a upozorňuje na komentář Procházkové L. o chybějící diskuzi z bodu 6.

Pícha T.: Doplňuje, že u daného bodu diskuze dle záznamu neproběhla a Lucka pravděpodobně
myslela diskuzi ze začátku květnového zasedání, která je v zápise uvedena na příslušném místě.

Andrýsek M.: Komentář pokládá za vyřešený.

Prochází zápis z června a dotazuje se přítomných delegátů na doplnění zápisu a uvedené
komentáře. Postupně řeší všechny uvedené komentáře a doplnění.

Odesílá oba zápisy do konference Parlamentu.

Dvořáková I.: Nechává hlasovat.

Jsme Studentská unie ČVUT. Strana 7



Studentská unie ČVUT

Jugoslávských partyzánů 1580/3
160 00 Praha 6

https://su.cvut.cz
su@su.cvut.cz

Usnesení 2021-09-03:

„Studentský Parlament Studentské unie ČVUT schvaluje zápis ze zasedání Studentského
parlamentu ze dne 18.5.2021 a zápis ze zasedání Studentského parlamentu ze dne 23.6.2021,
oba zaslané do konference Parlamentu dne 16. 9. 2021 ve 20:28.“

OHP: 12; 11:0:1 – Usnesení bylo přijato.

7. Schválení ekonomické činnosti Vítejte na ČVUT 2021

Dvořáková I.: Omlouvá se, že Ekonomická činnost (EČ) byla zaslána do konference až po
odevzdávací lhůtě. Byla doručena se zpožděním od organizátora akce.

Dvořáková I.: Popisuje základní informace o akci. A vysvětluje důvod zavedení EČ - prodej lístků.
Popisuje jakým způsobem se prodávají vstupenky - portál GoOut. Očekává se předprodej 1200
lístků a 100 lístků na místě.

Dále prezentuje příjmy a výdaje akce uvedené v EČ.

Dotazuje se Michala Hošny, zda na aftermovie bylo poptáno u AVC ČVUT.

Hošna M.: Uvádí, že požadavek byl zrušen organizátorem Richardem Burkoňem.

Dvořáková I.: Upozorňuje na nulovou položku na pronájem prostor. Ta je způsobena smlouvou,
která stanovuje určitou hranici útraty na baru, po které nebude potřeba platit pronájem prostor.
Výše útrat je rozdělena do několika úrovní. Předpokládá se, že bude dosažena úroveň útraty, díky
které nebude nutné platit pronájem.

Pilný M.: Prosí o uvedení záznamu o nulovém pronájmu a jeho podmínkách do Ekonomické
činnosti.

Hošna M.: Upozorňuje, že jsou schvalovány pouze příjmy a není nutné řešit výdaje pro schválení
EČ. Ovšem doporučuje zmínění této informace alespoň v zápisu ze zasedání.

Dvořáková I.: Uvádí, že informace se objeví v zápisu ze zasedání.

Hošna M.: Upozorňuje na zarovnávání čísel dle řádů a prosí do budoucna o uvádění
předpokládaného počtu prodaných vstupenek.

Dvořáková I.: Zmiňuje plánované vytvoření šablony pro EČ.
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Váňa O.: Ptá se na předpokládaný počet prodaných lístků a kapacitu.

Dvořáková I.: Uvádí, že očekávají prodej všech lístků v předprodeji a kapacita je 1300.

Hošna M.: Ptá se proč činnost zaniká 23.9. 2021, když akce je 20.9. 2021.

Dvořáková I.: Uvádí důvody proč to tak je. Organizátoři počítají s procesy související s proplácením
faktur po ukončení akce.

Hošna M.: Uvádí, že to není důležité pro schválení EČ, jen z tohoto údaje vychází, že by bylo možné
prodávat lístky i dva dny po konání akce.

Kothera M.: Uvádí možnosti svolání mimořádné schůze a rozhodnutí o EČ v případě potřeby
schválit EČ k určitému datu. Například per rollam. Aby nedocházelo ke schvalování EČ na poslední
chvíli.

Novotný L.: Ptá se na důvod, proč se realizuje doprodej na místě, a zda by nebylo lepší prodat vše
na GoOut.

Dvořáková I.: Uvádí, že pokud dojde k rozprodání všech lístků předem, tak doprodej na místě
nebude. Původní uvedené rozdělení na 1200 v předprodeji a 100 na místě byl spíše odhad.

Hošna M.: Ptá se, co se bude dělat s přebytkem financí v rozpočtu pokud nějaký bude.

Novotný L.: Zmiňuje, že to bude vloženo do rezervy a využito na další projekty v případě potřeby.

Hošna M.: Ptá se, jak bude řešena situace v případě negativního výsledku rozpočtu akce.

Novotný L.: Uvádí, že se počítá s rezervou na výdaje.

Dvořáková I.: Zmiňuje schválený rozpočet CEN SU ČVUT ze začátku roku 2021 a rezervu na výdaje
projektu Ahoj techniko!, která by měla být dostatečná.

Další dotazy nejsou.

Dvořáková I.: Formuluje usnesení a nechává hlasovat.

Usnesení 2021-09-04:

„Studentský Parlament Studentské unie ČVUT schvaluje ekonomickou činnost akce Vítejte na
ČVUT 2021 zaslanou do konference Parlamentu dne 14. 9. 2021.“
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OHP: 12; 11:0:1 – Usnesení bylo přijato.

8. Schválení ekonomické činnosti akce Strahov Open Air 2021

Dvořáková I.: Vyzvala organizátora akce Jakuba Zigmunda, aby EČ okomentoval.

Zigmund J.: Uvádí, že bylo potřeba vyčkávat kvůli nejistotě covidové situace. Z toho důvodu byla
akce řešena ve skluzu. EČ původně nebyla potřeba a prodej piva měl zařizovat někdo jiný. Situace
se změnila.

Zajištění čepování piva je domluveno s partnerským pivovarem Lobkowicz, který dodá vybavení,
sudy a techniku. Personál je také zajištěný.

Prezentuje první stranu EČ (Ceny, DPH a popis akce).

Komentuje rozpočet akce. Uvádí, že ani v současné době nelze předpokládat, že částky jsou
přesné. Uvádí jako příklad prodej piva, kde není přesně dáno kolik piva se prodá a rozpočet je
pouze orientační a výsledné částky se mohou změnit.

Pilný M.: Komentuje překlep v prvním řádku rozpočtu. (Uvedeno CEN SH místo správného CEN
SU.)

Hošna M.: Upozorňuje že je dobrým zvykem uvést v EČ, že jsou schvalovány ceny s DPH, tím je
pak možné lépe operovat s cenami bez DPH.

Dvořáková I.: Doplňuje poznámku do EČ.

Zigmund J.: Uvádí, že pokud výsledný rozpočet skončí v plusu, tak bude upravena částka čerpání z
CEN rozpočtu tak, aby rozpočet vycházel nulový.

Hošna M.: Chválí tento postup.

Kothera M.: Dotaz zda budou žetony nebo klasické peníze.

Zigmund J.: Bude klasická kasa (peníze).

Verbovský M.: Dotaz zda budou vratné kelímky.

Zigmund J.: Narážíme na nedostatek plastových materiálů a je problém je sehnat a lidé jsou navíc
opatrný kvůli covidu a nechtějí používat vratné kelímky, raději jednorázové.

Hošna M.: Uvádí komplikace při mytí kelímků.

Novotný L.: Připomíná, že menzy jsou schopny kelímky mýt.
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Andrýsek M.: Ptá se na povinnosti vztažené k EET.

Zigmund J.: Uvádí, že prodej piva není hlavní činností akce a proto není potřeba EET.

Novotný L.: Ptá se na covidové omezení a jejich řešení.

Zigmund J.: Uvádí platná covidová nařízení a odpovědnosti organizátorů a účastníků.

Dvořáková I.: Doplňuje informaci o nahlášení akce na hygienu. Hygiena se vyjádřila pozitivně a
dodala pokyn k hlídání vládních nařízení.

Váňa O.: Ptá se na hasičské a zdravotnické opatření - dozor.

Zigmund J.: Oznamuje, že toto opatření není zařízeno.

Váňa O.: Upozorňuje na povinnost mít k dispozici hasičské přístroje na správných místech.

Zigmund J.: Potvrzuje, že hasičské přístroje budou k dispozici.

Další dotazy nejsou.

Andrýsek M.: Zasílá upravenou ekonomickou činnost do konference parlamentu. Formuluje
usnesení a nechává hlasovat.

Usnesení 2021-09-05:

„Studentský Parlament Studentské unie ČVUT schvaluje ekonomickou činnost akce Strahov Open
Air 2021 zaslanou do konference Parlamentu dne 16. 9. 2021 ve 21:01.“

OHP: 12; 11:0:1 – Usnesení bylo přijato.

9. Žádost o poskytnutí prostředků z fondu projektů SU ČVUT -

Dejvická šifrovačka

Dvořáková I.: Žádá Šťastného P. o odprezentování žádosti o poskytnutí prostředků z fondu
projektů.

Šťastný P.: Zmiňuje, že akce je připravena tak, aby mohla proběhnout i za přísnějších covidových
opatření (alespoň setkávání 5 lidí venku).
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Popisuje průběh akce (navštívení stánků klubů, chození po Praze a luštění šifer, zakončení na
Strahově).

Cílem akce je vzájemné poznávání lidí a propagaci studentských spolků a klubů. Cíleno na studenty
prvních ročníků. Komentuje proč žádají o Fond projektů. Tato akce začala vznikat, až po schválení
rozpočtu klubu FIT++ a nejsou na ni v rozpočtu vyhrazeny finance.

Vysvětluje náklady. Zmiňuje finální částku, kterou žádají z Fondu projektu - 11 000 Kč.

Hošna M.: Komentuje špatné zarovnání údajů v tabulce.

Andrýsek M.: Ptá se na to dle čeho byly určeny ceny.

Šťastný P.: Uvádí, že si zjišťovali jaké jsou aktuální ceny a předpokládaný počet účastníků.

Diskutuje se o ceně triček, ale shodují se na vysoké ceně kvůli malému počtu trik a sítotisku.

Hošna M.: Ptá se zda všechny ceny jsou uvedeny včetně DPH.

Šťastný P.: Potvrzuje, že jsou včetně DPH.

Další dotazy nejsou.

Dvořáková I.: Formuluje usnesení a nechává hlasovat.

Usnesení 2021-09-06:

„Studentský Parlament Studentské unie ČVUT schvaluje žádost o poskytnutí prostředků z fondu
projektů SU ČVUT na akci Dejvická šifrovačka klubu FIT++ zaslanou do konference Parlamentu dne
14.9.2021.”

OHP: 12; 12:0:0 – Usnesení bylo přijato.

10. Výjezdní zasedání

Dvořáková I.: Uvádí, že Výjezdní zasedání bylo již dvakrát odloženo a doufá, že se to nestane
znovu. Uvádí termín a místo konání (15. - 17. 10. v Josefově dole v Jizerských horách).

Uvádí orientační termín spuštění přihlašování (po SOA). Kapacita je 30 osob.

Zmiňuje, že na místě bude připraveno pivo Krakonoš.
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Hošna M.: Uvádí, že nechá účast na mladších, ale jinak rád pojede.

Dvořáková I.: Vařit bude majitelka na místě. Zmiňuje dopravu (Autem - 1,5 hod. Hromadná
doprava 2 hod 15 min, chata blízko vlakové zastávky).

Novotný L.: Ptá se na téma výjezdního zasedání.

Andrýsek M.: Zmiňuje, že se bude snad jednat o normální Výjezdní zasedání. Zmiňuje se, že pevné
téma nebude, ale některé aktivity budou převzaty z minulých neprovedených výjezdních zasedání.

Dvořáková. I.: Pozvánka bude zaslána emailem později.

Další dotazy nejsou.

N. Různé

Verbovský M.: Zmiňuje covidová opatření prezentována u nich na fakultě (hlavně respirátory na
chodbách). Ptá se ostatních na jejich informace o covidových omezení týkající se akcí na fakultách.
Hlavně se zajímá, kdo nese odpovědnost.

Bureš D.: Oznamuje, že již vítali lidi na akcích a proto kontrolovali aplikaci Tečka. Lidi co neměli
žádné potvrzení poslali na antigen.

Verbovský M.: Ptá se jak to je se zodpovědností za akci a co má vše kontrolovat a jak se chovat v
případě problému.

Probíhá diskuze o odpovědnosti za dodržování platných covid opatření. Shodují se, že většinou je
odpovědnost na účastnících, ale je potřeba kontrolovat platná opatření a nejlépe ve vnitřních
prostorách kontrolovat u vchodu.

Probíhá diskuze o ohlášení akce na hygienu. Shoduje se, že je povinné akce hlásit na hygienu dle
platných nařízení a aktuální nařízení jsou v tu chvíli zkontrolovány.

Ježková B.: Dotaz na Index studenta - na jaké akce si žádat o zařazení do indexu.

Dvořáková I.: Komentuje jaké akce je vhodné zařazovat a podle čeho. Pokud se jedná o malou
interní akci, tak by mohlo být nežádoucí tam lákat lidi. Naopak pokud chcete nalákat lidi a akci
propagovat, tak je to vhodné.

Ježková B.: Ptá se zda má psát přímo Ivče při zařazení akce do Indexu.

Dvořáková I.: Souhlasí.
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Dvořáková I.: Upozorňuje na potřebu aktualizovat podobu Indexu a potřebu sehnat programátora.

Hošna M.: Ptá se na to zda jsou k dispozici zdrojové kódy.

Po diskuzi není úplně jisté, zda jsou zdrojové kódy k dispozici. Situace bude zkontrolována.

Ježková B.: Ptá se jak moc dopředu musí požádat o zařazení do Indexu.

Dvořáková I.: Záleží to na tom jak rychle to zprocesuje. Může to být otázkou 5 minut. Pak záleží na
tom jak brzy akci chtějí promovat.

Šťastný P.: Ptá se jak se změnila situace s Rámcovou smlouvou.

Dvořáková I.: Je v řešení a pracují na tom právníci. Snad se vydá dodatek a prodlouží se na další
rok.

Verbovský M.: Ptá se na možnost online voleb, kvůli jejich doplňovacím volbám.

Novotný L. a Andrýsek M.: Uvádí potřebu mít toto ve Volebním řádu klubu, zda to umožňuje.
Předpisy SU ČVUT to umožňují.

Verbovský M.: Ptá se na to co je potřeba zajistit pro realizaci konání Parlamentu na Kladně.

Uvádí se prostory a technické vybavení.

Dvořáková I.: Uvádí potřebu nahlásit konání a výskyt většího množství lidí fakultě.

Hošna M.: Doporučuje vzít si osobní doklady kvůli vrátnici.

Kothera M.: Zmiňuje, že od 16.10. bude jemu osobně končit mandát v Kontrolní komisi a později
končí mandát i dalšímu členovi. To by znamenalo, že nebude v Kontrolní komisi k dispozici nikdo. A
uvádí, že do zasedání parlamentu nebude moci být členem kontrolní komise. Vyzývá k aktivitě
vedoucí k doplnění Kontrolní komise.

Hošna M.: Chválí vyplněnost kalendáře SU ČVUT. Dále se ptá na situaci kolem Rámcová smlouvy.
Dřívější otázku neslyšel.

Dvořáková I.: Opakuje odpověď. (Nastoupil tým právníků, který to řeší. Měl by vzniknout nový
dodatek).

Hošna M.: Ptá se Sincoolky, jak dopadla situace ohledně prázdninových voleb.

Valach P.: Zmiňuje, že všichni členové představenstva byly zvoleni.
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Další dotazy nejsou.

Dvořáková I.: Končí zasedání Parlamentu.

21:37 ukončení schůze
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Přílohy:
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